
Vragen voor het vragenuur van 24 januari 2024 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de fracties van CDA, Stadspartij en VVD over parkeren voor bewoners “House of 
Groningen” (Etkin Armut)  

Bewoners van de nieuwbouwtoren "House of Groningen" aan de Pleiadenlaan in Paddepoel ervaren 
parkeerproblemen. De nieuwbouwtoren, beheerd door MVGM, beschikt slechts over 50 
parkeerplaatsen, verdeeld over de toren House of Groningen en Atlas. Dit gaat om samen 300 
woningen. Dit tekort aan parkeervoorzieningen plaatst de bewoners voor een probleem, aangezien 
zij hun auto nu eigenlijk niet kwijt kunnen. In 2022 werd betaald parkeren geïntroduceerd in 
Paddepoel, en momenteel worden er in 2024 helemaal geen vergunningen meer verstrekt aan de 
bewoners van beide woontorens. Deze beperkte parkeermogelijkheden dwingen bewoners ertoe uit 
te wijken naar andere wijken, zoals Vinkhuizen. Dit terwijl ze voor de invoering geen last hadden van 
parkeerproblemen. 

Over de volgende kwestie heeft de CDA fractie de volgende vragen: 

 Deel het college de mening van de fracties dat elk huishouden het recht moet hebben op 
minimaal één parkeervergunning binnen een redelijke afstand van de woning?

 Is het college bereid bewoners van het complex alsnog parkeervergunningen te verlenen?

II Vragen van de fracties van D66, Student & Stad en GroenLinks over de handhaving fietsparkeren 
tijdens ESNS (Vincent Boswijk)

Afgelopen week zagen we Groningen weer van een van haar beste, meest bruisende kanten. Vele 
bezoekers pakten de fiets om te genieten van Eurosonic Noorderslag (ESNS). Bezoekers liepen hierbij 
massaal aan tegen overvolle fietsparkeergarages en -plaatsen, wat fietsers noodzaakte de fiets op 
straat te parkeren. Juist tijdens dit moment van piekdrukte besloot de gemeente het verbod op 
fietsparkeren in de openbare ruimte te handhaven, waardoor veel mensen moesten constateren dat 
na het festivalbezoek hun fiets verwijderd was. De fracties van D66, Student & Stad en GroenLinks 
hebben daarom de volgende vragen aan het college:

1. Hoe kijkt het college terug op het massaal wegslepen van fietsen tijdens Eurosonic en is het 
college het met de indienende fracties eens dat dit niet past bij een evenement als dit, waar 
mensen langere tijd verblijven?

2. Waarom is er aan de voorkant geen rekening gehouden met voldoende capaciteit voor het 
fietsparkeren, bijvoorbeeld met tijdelijke stallingsruimte op Vismarkt en/of Ossenmarkt?

3. Hoe is het college van plan om te zorgen voor voldoende capaciteit voor fietsparkeren bij 
toekomstige evenementen, is dit bijvoorbeeld onderdeel van het aanvragen van een 
evenementenvergunning?

III Vragen van de PvdA-fractie over daklozen (Jahir Scoop)

Onlangs hebben de ombudsman en de G4 (Amsterdam, Rotterdam, Den Haag en Utrecht) middels 
een brief aan de bel getrokken bij demissionair staatssecretaris Maarten van Ooijen  
(volksgezondheid) voor beter beleid als het gaat om dakloze mensen. De PvdA maakt zich ook zorgen
over de toenemende aantallen daklozen in Groningen, en daarom heeft de PvdA de volgende vragen:
1.           Ondersteunt het college de aangedragen punten in de brief?



2.           En zo ja, waarom zijn wij als Groningen niet aangehaakt bij deze brief?
3.           Is het nog mogelijk om ook vanuit onze gemeente een signaal af te geven dat we deze brief 
ondersteunen?

* https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/ombudsmannen-roepen-staatssecretaris-op-tot-beter-
daklozenbeleid  
* https://www.nationaleombudsman.nl/professionals/nieuws/nieuwsbericht/2024/grotere-urgentie-
nodig-om-daklozenproblematiek-op-te-lossen 
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